
 

Skolebestyrelse for Damhusengens Skole 
 
Dato: 29. august 2023 

 

Tid: 17.00 til 19.30  
Der er mad. Forskellige salater.  
Mødes på skolens madhus.  
 

 

Mødedeltagere: Thomas (medl.), Max (skoleleder), Jan (KKFO-leder), Charlotte (medarb.), Jeppe 
(medl.), Peter (medl.), Anders (medl.), Anders (souschef), Lise (medl.) og (Else Marie) 

BEMÆRKNINGER 

1. Indledende bemærkning • Else Marie indleder mødet med at fortælle, at hun trækker sig som 
forperson, da hendes barn har fået plads på en anden skole. 

• Thomas, som næst-formand/-person, konstitueres som forperson 
indtil en ny bestyrelse kan konstituerer sig. Thomas fortæller, at han 
ikke ønsker at fortsætte som næstformand da han ønsker 
formandsskabet skal have mulighed for at starte på en frisk. 

• Der indkaldes til ekstraordinært bestyrelsesmøde onsdag den 13. 
klokken 18.00 med henblik på ny konstituering af bestyrelsen. 

• Herefter forlader Else Marie mødet. 

2. Godkendelse • Godkendelse af dagsorden. 

• Godkendt 

Resultater fra 2022/2023 • Hvordan gik det vores unge mennesker ved eksamen i sommer? 
• Vores elever har klaret sig godt og i den gode ende af det man kan 

forvente. Vores gennemsnit er godt, karaktererne i de enkelte fag 

er gode og næsten alle vores elever har fået en fuld afgangsprøve. 

• Vi har været spændte på resultaterne i forhold til de to år med 
Covid, da det var særlige år med særlige måder at give karakterer 
på. Vi oplever efter Covid, den stabilitet vi havde håbet og 
forventet. 

Skoleår 2023/2024 

 

Velkommen til dette skoleår: 

• Hvad er særligt; Forskudte mødetider og pauser. 

• Madskole og gode pauser for alle – udetilladelse vs. ikke 
udetilladelse. 

• Ansatte og timer/fag og traditioner mm. 
• Vi har lavet forskudte pauser og vi oplever at det giver en roligere 

start på dagen. Og der er mere plads i udeområderne da eleverne 

har pauser forskudt. 
• Vi har også oplevet en roligere start på skoleåret. Måske det 

handler om rytmer og det handler nok også om, at skolen har været 

bedre forberedt. 

• Udetilladelse – det har været svært at implementere og acceptere 
af nogen unge og forældre og vi får mange henvendelser fra 
forældre. Det er vigtigt, at vi står sammen om det og bakker 
hinanden op om beslutningen. For det handler om, at vi vil have 



 

gode pauser for alle. Det kræver også at vi har lærerne med, og det 
forventer vi, at vi har. Vi har også åbnet op for, at hallerne kan 
bruges i pauserne. 

• Skolebestyrelsen udtrykker opbakning og opfordrer til at stå fast. 
Det handler blandt om at have et fintmasket net for elevernes 
trivsel – der er udsatte og sårbare børn der ikke har det godt i 
pauserne og dem skal vi som bestyrelse, ledelse og skole være 
opmærksomme på og sørge for har bedre pause. Og vi skal 
naturligvis finde vores måde at lave gode pauser på for alle børn. 

• Vi skal også stå ved den beslutning om inddragelse af udetilladelse, 
fordi vi har brug for, at madskolen bliver en integreret del af 
Damhusengens Skole. Og ser vi tilbage, besluttede vi at madskolen 
skulle være tilbud til de store børn så de også fik glæde af 

byggeprocessen. Dette til trods for, at nuværende madskole 
egentligt er bygget til de mindre børn. 

• Der er elever som begynder at lægge mærke til, at skolen er ved at 
få nogle traditioner. 

3. Årshjul  
4. - vedhæftet 

• Vedhæfter det endelige årshjul – gennemgår den, og 
repræsentanter til forældremøderne.  

• Onsdag den 11/10 er ændret til kun at være for forpersonskabet og 
ikke hele skolebestyrelsen. Det områdevise møde i foråret/februar 
er for hele bestyrelsen. 

• Forældremøder – fordeles og Max notere det og sender årshjulet til 
bestyrelsen. 

Plan for udarbejdelse af 
principper i dette skoleår.  
Vedhæftet dokument. 

• Langt møde i september, den 20. september 2023 – her arbejder vi fælles 
med principper. Imellem møderne fra august til september skal der laves 
principudvalg der kommer med udkast til september mødet. 

• Der skal forberedes noget inden mødet – herunder de principper 
der skal være. Skolen forbereder og alle forpligter sig til at 
undersøge hvad andre skoler har gjort og nærlæse skolens 
eksisterende principper. 

5. Trivselsaften 2023 
6. beskrivelse på hjemmesiden  

• Hvem har den? Hvad gør vi? Mødet er i forbindelse med 
skolebestyrelsesmødet – det betyder, at dem der tager 
trivselsmødet, ikke arbejder med principper i den pågældende tid.  

• Anders og Lise planlægger det og indkalder og gennemfører. 
7. Lærernes dag den 5. oktober 

2023 
• Hvordan markerer vi lærernes dag – hvem har tråden 

• Anders og Lise løber med den. 

• Der kommer besøg fra UVM, DLF og Ibis. 

Byggeri og genhusning 
 

• Byggeriet – plan og status.  

• Trafik 

• Genhusning 
• Møde den 12. september 2023 

• Mødet den 12/9 er et informationsmøde for naboer og 
interesserede. 

• Vi følger planen i forhold til byggeri og tid. 



 

Meddelelser og nyt fra Nyt fra: 

• Elever – Ida er repræsentant i Skolebestyrelsen, men er på lejrskole. 
Hun har videregivet en orientering om at elevrådet ønsker at 
pigetoiletterne får nyt låsesystem samt om man kan finde en anden 

løsning for de lokaler der ligger lige op ad byggeriet. 
• KKFO-råd – Ikke til stede. 

• Bestyrelsen – der er kommet en henvendelse fra en forælder om en 
praktikant der er blevet venner med en elev på de sociale medier. 
Og denne forælder spørger ind til skolens holdning til venskaber 
mellem elever og voksne. Anders kigger ind i og forberede et oplæg 
til næste gang. 
Vi har en opsigelse af en dansklærer fra 8. årgang, har slået en 
stilling og der virker til at være et godt felt. 

• Personale – vi er i gang igen. Nye rutiner og forskudte pauser. Vi 
havde pædagogisk eftermiddag i fredags, hvor der blev leget og 
personalet hyggede sig og fik grint sammen med mange de ikke ser 
så meget i hverdagen. 

• Ledelse – Orienterer om en mobbeklagesag der er kommet i DCUM. 
Punkter fremadrettet? Er der nogle bud på hvilke punkter til fremtidige møder? 

Evt. 
 

Max sørger for mad – hus at melde tilbage hvis du IKKE kan deltage.  

 


